
«NJFFs politiske arbeid med sjøørreten og dens leveområder, 
med spesiell vekt på  Oslofjorden». 
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Politikk og praktikk 
Sentralt

Lokalt og regionalt



Like viktig : kontakt med 
forvaltningen

NJFFs Fylkeslag og foreninger i 
Akershus, Østfold, Vestfold og 
Telemark, har hatt et svært godt 
samarbeid om sjøørreten med 
fylkesmennene, gjennom svært 
mange år. Mye kunnskap og 
kompetanse er utviklet.

Regner med at det fortsetter i 
Viken…..?



Kort tilbakeblikk på NJFFs sjøørretengasjement:

…også i Nord-Norge, 
der mange på den  
tiden ennå ikke var 
helt sikre på dette 
med «sjøørret i 
sjøen..»

- Kurs i sjøørretfiske på Hurum og 
Hvaler  fra 1990-tallet

- Interessen øker sterkt utover 
2000-tallet. 

- Fra 2006: NJFF arrangerer 
nasjonal sjøørret-konkurranse.

- Etter hvert temadager
og fagkonferanser over hele 
landet.

- Handler om fiskeglede og 
engasjement!



Oslofjorden ser ut til å klare seg bra -
Vestlandet  sliter og får mye oppmerksomhet

Tungt politisk og faglig arbeid med:
- Luseproblemer
- Rømninger
- Forurensing
- Osv

- (Mye nyttig erfaring å ta med videre..)



“Det skjer noe med Oslofjorden……..”

• Flere signaler om at ikke alt er som det 
skal

• Første Oslofjordkonferansen i 2015 – et 
samarbeid mellom fylkeslagene fra
Telemark til Østfold

• Fokus på trusler mot fiskebestander, 
forurensing, tilgjengelighet for 
fritidsfiske, og selvsagt mye fokus på
sjøørret.

• Stadige krav om forvaltningsplan

• Lokale, regionale og sentale politikere og 
partier og inviteres og utfordres. 

Mange er med å setter Oslofjorden på dagsorden



NJFF sentralt og 
fylkeslagene deltar. 
Forberedelser med 
temafordeling osv. 
Bidrar i workshops og 
sender våre innspill i 
etterkant.



• NJFF sender høringssvar feb. 2020 
og mener bl.a. at: 

• - bunntråling ikke burde vært tillat
• - at fritidsfiske burde fått mer plass
• - at lysfiske og fiske etter leppefisk

må opphøre
• - at gyte og oppvekstområder for                                                         

for sjøørreten må sikres
• - at «egen plan for anadrom fisk i                   

Oslofjorden» må oppdateres

Så får vi se hva det blir…..

Høringssvar på www-njff.no

Forslag til forvaltningsplan sendes ut  des. 2019



Kort oppsummert: 

NJFF jobber med ulike virkemidler mot politikere og  forvalting, 
ut fra de ulike nivåene i organisasjonen, og samarbeider med 
flere ulike aktører.

Spørsmålet er om vi nå må komme oss mer på barrikadene?



«Sea» you..…..



JAKT- OG FISKEGLEDE TIL ALLE
- FOR ALLTID



Kort oppsummert: 

• Mye kunnskap om fiskestell og 
kultivering

• Mange miljøer på begge sider av 
fjorden legger ned mye arbeid

• «Alle» er enige om at det er noe 
galt med fjorden, og at noe må 
skje….

• «Alle» må nå bli enige om å ta 
fatt i politikere på sitt nivå!



Sognefjorden ca 1992



Stort behov langs hele kysten – helhetlig samarbeid en forutsetning 



Fiskekultivering

• NJFF fordeler kr 200.000 
i året til lokale tiltak

• Arbeider politisk for å få 
mer penger til innlandsfisk 
– (bortfallet av avgift)

• NJFF bidrar med faglig støtte 
og veiledning til foreningene 

• Sjørretprosjekter (bekker) 
kjøres mange steder

NB! Husk å søke NJFFs vilt og fiske-
stellsfond og Sjøørretfondet!



……Kalking

• Et av våre viktigste 
innsatsområder i flere 
tiår

• Uten NJFF hadde midler 
til kalkingsvirksomheten 
vært betydelig kuttet

• Rundt hver femte laks 
tas nå i et kalket vassdrag




